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Sak 10:  Valg  

  

Sak 1:  Godkjenning av innkalling  

  

Styrets forslag til vedtak:  

Innkallingen - godkjennes.  

  

  

Sak 2:  Konstituering  

  

Styrets forslag til vedtak:  

  

2.1:  Valg av dirigent:  

  

____________________ velges som dirigent  

  

2.2:  Valg av referent:  

  

____________________velges som referent  

  

2.3:  Valg av protokollkomité – to medlemmer  

  

_________________ og ________________ velges som protokollkomité   

  

  

Sak 3:  Godkjenninger  

  

Forretningsorden  

  

1. Ledelse og protokollføring  

- Årsmøtet ledes av den valgte dirigent  

- Protokoll føres av den valgte referent  

  

2. Regulering av ordskifte  

- Dirigenten har rett til å foreslå forkortet taletid  

- Dirigenten foreslår å sette strek for en debatt når dette synes nødvendig - En 

person kan ta ordet inntil tre ganger pr debatt  

  

3. Votering  

- Alle forslag som skal voteres over, må leveres skriftlig til dirigenten - Forslag 

må være undertegnet av forslagsstiller  

- Forslag kan ikke fremmes etter at strek er satt.  

  



4. Saker til behandling  

- Kun saker nevnt i innkallingen kan behandles, med mindre 2/3 av de 

fremmøtte krever det.  

- Beslutning om dette kan kun tas i forbindelse med vedtak om godkjenning av 

sakliste.  

 

  

5. Valg  

- Med mindre annet er bestemt, skal et vedtak være truffet med alminnelig flertall av 

de avgitte stemmene for å være gyldig.  

- Valg foretas skriftlig dersom det foreligger mer enn ett forslag.  

- Skal flere velges ved samme avstemning, må stemmeseddel inneha det antall 

forskjellige kandidater som skal velges ved vedkommende avstemning.  

  

Styrets forslag til vedtak:  

  

3.1:  Godkjenning av forretningsorden  

Forretningsorden - godkjennes  

  

3.2:  Godkjenning av sakliste (se forsiden)  

Sakliste - godkjennes  

  

  

 

Sak 4:  Årsberetninger  

  

  

Sak 4.1:   Styrets årsberetning:  

  

  

                                   Styrets årsberetning for 2023.  

  

 Styret har bestått av følgende medlemmer. 

 

Styreleder                     Richard Eriksen 

Nestleder                      Kari Stalsberg Møll 

Styremedlemmer.         Tutti Erikson 

                                     Irene Lunde 

                                     Edmund Jaabek 

Varamedlemmer          Kristoffer Bodin 

                                    Erlend Listøl Jahnsen. 

 



Jan Roald Ruud og Rune Svennevik er innkalt til samtlige styremøter 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ansatte.  

Vi har i år hatt sesongarbeidere og deltidsansatte på bane, kaffe og kontor.  

  

Daglig Leder:                             

  

Rune Svennevik 

Banearbeider  :   Arild Håland  

         

  

Trygve Gundersen  

  

Kiosk/kaffe.    Rose Jacobsen  

                 Tuva Breland  

                         Amandus Vatnedal  

                                    Thea Jacobsen 

 

 

 

 

Jubileumsåret 2023. 

Mandal golfklubb kan nå se tilbake på 30 år som klubb. Fasiliteter og bane på Valle 

gård blir bedre og bedre for hvert år som går. 

Medlemsmassen er nå på 606 medlemmer ved nyttår. 

 

Det har i år også vært utvikling på banen. Utslag på hull 5 er nå ferdigstilt med bauta, 

rekkverk, ventebu, matte og gressutslag. Og ikke minst en nydelig utsikt fra back tee. 

 



Banen er i år blitt besøkt av kjente og ukjente spillere. Dette har gitt oss en meget 

god inntekt på greenfee. 

Mestrene mestre la innspillingen av tre konkurranser til vår bane. Banen vår ble 

profilert i beste sendetid på en fredagskveld. Håper på en effekt av greenfee spillere i 

kommende sesong. 

 

Jubileumshelga ble lagt til 5 august. 

Helga inneholdt mange gode opplevelser. 

Fredagskvelden var det knøtte og juniorgruppa som feiret med aktiviteter på banen 

og hoppeslott utenfor klubbhuset. God grillmat på terrassen. 

 

Lørdagen startet med 9 hulls turnering på banen. 

 Ny deltaker rekord på 134   Speakertjeneste og god stemning. 

Festen på klubbhuset med 104 deltakere ble en kjempeflott markering av de første 

30 årene. 

Her hadde turneringskomiteen gjort en kjempeflott jobb med tilrettelegging av lokaler 

for festmiddag og dans. Byens beste nattklubb. 

En kjempe takk til turneringskomiteen som leverte en perfekt feiring. 

 

Sponsorer. 

 

Klubben er takknemlige for den støtten sponsorene våre gir oss. 

 Den årlige sponsorturneringen ble i år som tidligere en hyggelig kveld med god mat 

og godt variert golfspill. 

Denne støtten gjør at vi kan videreutvikle klubben og legge til rette for mange fine 

aktiviteter. 

 

Styret takker alle medlemmer som deltar og legger ned en masse flott arbeid for 

klubben.  

Denne innsatsen gjør at vi har et godt sted å være. 

 

Styret 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

  

 



 

Sak 4.2:  Komiteenes årsmeldinger. 

 

 
Mandal golfklubb 
Seniorgruppa 
 

Årsmelding 2023 
 
Styremedlemmer 
Arne Hogganvik 
Tor Sverre Bentsen,  
Anna Eikestøl, kasserer 
Anne-Grete Nøding, leder 
 

Møter 
Det har vært holdt to komite-møter, utenom samrådinger på mail og telefon. 
Vi hadde et lite møte i februar og et hovedmøte i april for å sette opp spilleplan.  Samt 
mye mailing  med Kristiansand - og Grimstad golfklubb om felles spilling vår og høst. 
 
Som vanlig hjalp Oddbjørn Eikestøl oss med å lage en flott informasjon om 
torsdagsspillinger og oversikt over hvem som er i ledergruppa med telefon og mail, 
og som også ble delt ut på torsdager. 
 

Tur 
Seniorturen gikk i år igjen til Hvide Klit i Danmark den 11. til 13. juni. Blant annet pga  
svak norsk krone, var vi kun 12 stk som reiste over dammen. Turen var veldig vellykket 
og alle var fornøyde. 
 

Torsdagssamlinger 
 Den første torsdagen i mai møtte der opp 33 seniorgolfere, sugne på å komme i gang 
med spill etter en lang vinter. Frammøte har deretter ligget på rundt 25 stk mer og 
mindre. 
22. juni hadde vi besøk fra Kristiansand – og Grimstad golfklubber.  Været var fantastisk 
og banen enda bedre,  så her var det bare smil og latter, og ledelsen godt fornøyd med et 
knirkefritt golftreff for 40 spillere.  Vi var også på gjenvisitt til både Kr.sand-og Grimstad 
golfklubb, og vi fra Mandal var godt representert. 
 
Første del av sesongen ble tradisjonelt avsluttet  med jordbær og is,  godt frammøte selv 
om det var slutt på super varmen. 
 
I høsthalvåret  hadde vi kun en spillestopp,  pga skikkelig uvær. 
 
Spillet har variert mellom stableford og scramle, og av og til i litt varierte former.    
Vinlotteriet er alltid populært, og flasker blir loddet ut i forhold til antall lodd som blir 
solgt, og kun ei flaske pr person.  Vi har tatt kr 30.- for frammøte og kr 10.- for et lodd. 



 

 
Som vanlig har vi vært kjempe fornøyd med Rose på kjøkkenet, steking av vafler og 
kaffekoking.  Renslighet i høysete. Hun fortjener all ros. 
 
Høstavslutningen sist i september ble markert med lapskaus og bløtkake . 
 
Etter mange år  takket Anna av. Hun har nedlagt en kjempegod jobb , og vil bli veldig 
savnet i styret. Hun fikk overrakt blomst og ei golf-drikke-flaske, som var vel fortjent.  
Tor Sverre gikk også ut av styret, men lovte å hjelpe til ved turneringer.  
 
Vi hadde store problemer med å få nye medlemmer inn i nytt styret. 
Til slutt sa både Svenn Christensen og Asbjørn seg villig til å gå inn i senioledelsen, som 
for 2024 vil se slik ut: 
 
Arne Hogganvig 
Svenn Christensen 
Asbjørn M Pettersen 
Anne-Grete Nøding 
 
 

Overskudd 
Kassereren overførte kr. 6.000.- til golfklubben. 
 
 
 
Anne-Grete Nøding 
 
  
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Årsmelding juniorgruppa 2023 

Det har vært et bra år for juniorgruppa. Knøttegruppa får jevnt og trutt nye 

medlemmer, oppmøtet på treningene er godt med typisk 8-12 barn både inne og ute, 

og juniorgruppa har gjenoppstått i høst med mellom 3-6 deltakere. Og Mandal GK 

har gått inn i Golfjentene sammen med andre klubber i Agder.  

Kasper Nilsen har tatt en spillende trenerrolle for juniorene, og har også vært med 

som trener for knøttene på utetreningene. Det er flott med unge, engasjerte og 

dyktige forbilder! I tillegg til Kasper, har aktivitetene i knøttegruppa vært ledet av 

Kristoffer Bodin og Erlend Schou Fævelen med god hjelp fra aktive foreldre. 

Juniorgruppa ledes sportslig av Kasper, og støttes av Søren Laudal, Eirik Aanensen 

og Erlend.  

Treningstidene er 17-18 for knøtt og 18-19 for junior hver mandag hele året. 

Vinterhalvåret, nyttår til påske og høstferie til jul, trener vi inne på simulatorene. Det 

er veldig stas, og de ulike spillene på TrackMan har vært (og er) svært populære. Det 

var derfor et fint løft å nå kunne disponere tre av samme slag for knøttene. Juniorene 

bruker også sving-analyser og baner med «junior tees». Utetreningene for knøttene 

har vært veksling mellom stasjoner på putting, range og nærspill, og hver andre til 

tredje trening går vi på banen og spiller en form for lagspill.  

Golfjentene Sørlandet, i regi av NGF, er et samarbeid mellom Kristiansand, Grimstad, 

Bjaavann, Arendal og fra og med 2023 også Mandal golfklubb. Det settes opp i 

utesesongen der hver av klubbene etter tur er vertskap. Arrangementene er gratis, 

utelukkende for jenter, alder 4-19 år, og er typisk to timer fordelt på golf i form av lek 

og spill, litt å spise og ikke minst svært populære «giveaways» med GJ-logo. Mandal 

åpnet GJ-sesongen 14. april, og det kom 20 jenter: 10 tilreisende og 8 fra Mandal. 

Rundt 15-20 jenter på alle arrangementene, og to jenter fra Mandal reiste på tre av 

de fire på «bortebane». Vi har fått knyttet kontakt med andre juniorgrupper og tatt 

med oss øvelser og leker som kan brukes på egne treninger. Magne Langseth og 

Erlend har koordinert Mandal sin deltakelse.  

Oppsummert har 2023 vært et år med en stabil knøttegruppe, gjenetablering av 

juniorgruppa og innmelding i Golfjentene. Noen faller fra mens nye fjes dukker opp, 

og døra er alltid åpen for nye og nysgjerrige golfere og engasjerte voksne som vil 

være med å gi barna en god opplevelse i klubben vår. 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



Årsberetning 2023 – Banekomiteen  

 Banekomiteen har bestått av 5 medlemmer. 

Leder              Tolman Nilsen.  

Styremedlem   Arnold Oftenes 

                        Magne Sandtveit 

                        Tor Strai 

                        Asbjørn Pettersen. 

  

Arnold Oftenes gikk dessverre bort i høst. Arnold var en av våre klippere og medlem 
av banekomiteen. 

Arnold bidro med det meste rundt på banen. En person som aldri sa nei. 

Når det gjalt klipping av fairway ,trær som skulle vekk eller vi trengte rør til drenering 
ordnet Arnold opp. 

Han var et ja menneske og en resurs for klubben. Han var på klipperen helt til det 
siste. 

Banekomiteen og klubben takker for ditt bidrag. 

Vi lyser fred over Arnolds minner. 

  

Mye godt arbeid er utført på banen i år. Det startet med vedhogst,rydding og 
klargjøring til nybygging av  nytt utslag på hull 5. 

Nytt utslag på hull 5 ble klart litt senere en vi håpet på . Men du verden og fint det 
ble. 

Litt ekstra ble det med graving av grøft rundt spillfeltet. og en drenering som fungerer 
veldig bra. 

Det er ryddet og stelt rundt hele banen. 

Det er arbeidet med forbedret og større 40 utslag på hull 6. 

Bauta og ny trapp ved klubbhuset er på plass. 

  



  

Stormen Hans besøkte banen i høst og etterlot seg masse arbeid til oss. 

Trær ramlet ned over hele banen. Det ny oppsatte nettet i enden av rangen fikset 
den også. 

Så arbeid på banen er det alltid. 

  

Grevlingan som er en viktig del av banekommiteen gjør i løpet av året en 
kjempeinnsats med vedlikehold over hele anlegget. 

Vi er en god gjeng i komiteen som sammen med de ansatte og grevlingan  bidrar til 
at banen er i god stand. 

  

Banekomiteen 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Turnerings- og handicapkomiteens årsberetning 2023 

 

Komiteen har i 2023 bestått av: 

Eirik Aanensen (leder, på valg), , Kristoffer Bodin, Sverre Salvesen Skjørten, Glenn Røksland, Manuel 

Fredriksen, Kristian Winje og Espen Haven. 

Steinar Vatnedal er Hcp-ansvarlig. 

Turneringsoversikt (Tabellen viser antall deltakere, antall lag i Frydenbøcup): 

Navn på turnering 2023       2022 2021        2020 2019       2018 2017 

Vårsleppet 32 Avlyst avlyst 39 47 47 47 

Klubbkamp 
Kristiansand 

27 24 24 33 40 33 35 

Pinsegolf 38  23     

Sport 1 sommergolf 64 48 28     

Nøsted & open 33 42 39  29 27 30 

Klubbmesterskap 52 44 53 52 39 33 39 

Best Married Lovers 32 32 18 34 32 20 26 

Høstjakta 80 68 76 61 avlyst 25 26 

Frydenbø firmacup 25  23 30 24 23 25 

Matchplay  10 28 27    

Kiwi 
onsdagsturnering 
(spilt minst 9 
runder) 

47 47 52 68 32 30 33 

Kiwi 
onsdagsturnering 
(spilt minst 1 runde) 

110 104 117 114 86 75 80 

Sørlandstour        

Sparebanken Sør og 
Sørmegleren 

 69      

30 års jubileum 134       

Uttaksturnering lag 
NM 

18       

 

Året som har gått: 

Sesongen startet med Vårsleppet som ble spilt som single slagspill med netto handicap.   

43 deltakere var med. Turneringen ble vunnet av Søren Laudal. 



Syd Utemiljø har tatt over pinsegolf turneringen. Denne turneringen ble spilt som flaggturnering. 

Nivået var høyt, men etter mye om og men, var det Jonny Erling Fævelen som kunne plante flagget 

lengst frem og ta hjem seieren. Det deltok 38 spillere i denne turneringen. 

Sport 1 Sommergolfen ble avholdt som en greensome parturnering.  Her var det 64 deltakere med. 

Vinnere av turneringen ble evigunge Alf Ljosland og Kjartan Lavik. 

 Etter turneringen disket Rose og Trygve opp med deilig grillmat til alle deltagere. 

Da solen begynte å gå ned, startet en putte konkurranse på 9`er greenen. Etter mange gode (og noen 

dårlige) putter var det nok en gang Alf Ljosland som ble vinneren. Etter å nøye ha lest gresset vokse, 

vinden snu og hellinger på greenen, satte han putten som sikret han edelt metall også i denne 

konkurransen. 

 

Uttaks turnering til Lag Nm ble avholdt med 18 deltagere. Dette var en ren slagturnering spilt fra 

utslag 50. De 2 beste i turneringen var direkte kvalifisert til lag Nm. Turneringskomiteen plukket ut de 

2 siste deltakerne. 

På 1 plass kom Jørgen Hestås og på 2 plass kom Edmund Jåbekk. 

 

Nøsted & open ble avholdt med 33 deltakere. Dette var en stableford-turnering. Vinneren av 

turneringen ble Elisabeth Thomassen . 

Best Married Lovers hadde i år 32 deltagere. Anne Grete Mjåland og Steinar Vatnedal stakk av med 

seieren. Som vanlig ble det avholdt fest etter turneringen. 

 Bykampen mot Kristiansand ble i år avholdt i Mandal. Det var litt lav oppslutning fra 

Kristiansanderne, og hjemmelaget stakk av med seieren. 

Årets klubbmesterskap ble avholdt med 52 deltakere. Lørdagens spill kunne i perioder minne mere 

om vannpolo, men vi fikk kåret verdige vinnere til slutt. 

Dameklassen ble vunnet av Turid Røksland, mens Simen S. Jørgensen vant herreklassen. 

Klassevinnere for herrer ble: Kasper Jørgensen Nilsen (junior), Knut kvaal Pedersen (senior), Steinar 

Vatnedal (super senior).  Stableford vinner ble Arvid Heddeland. 

Kiwi onsdagsturnering ble spilt på onsdager fra mai til september. Vi fortsatte i år også med å gi alle 

mulighet til å slå ut når de selv ønsket på onsdagene, men de fleste valgte å delta på shot gun start 

kl.18:00. 

 Totalt deltok hele 110 spillere på minst én runde. Sammenlagt vant Aud Tove Egeli klasse A, og 

Øivind Lund vant klasse B. 

 Rune Svennevik vant eclectic klasse A, og Øyvind Lund vant eclectic klasse B. En skikkelig storeslem 

av Øivind der altså. Han hadde også en hole in one på hull 2 i siste turnering. 



Frydenbø Cup (tidligere firmacupen)  

Frydenbø Cup (tidligere firmacupen) spilles som match mellom tomannslag. Nytt for året var 

at vi gikk vekk ifra scramble til greensome. 25 lag meldte seg på til firmacupen denne våren. 

De tre beste fra hver pulje gikk videre til sluttspill i høst. I finalen stod det mellom "DalMan" 

og "pølsekrigene". Pølsekrigene stakk av med seieren hvor laget bestod av Rune Svennevik 

og Ivar Gulli. 

 
Turneringssesongen ble avsluttet med Mandal hotell Høstjakten. Turneringen ble spilt som 

lagscramble med 80 deltakere. På vinnerlaget spilte: Turid Røksland, Torbjørn Røksland Glenn 

Røksland og Kjartan Lavik. 

Nytt av året, var at Banketten ble avholdt på Hr redaktør. 

 

Årets definitive høydepunkt var feiringen av Mandal Golfklubb sitt 30 års jubileum. 

Her ble det spilt lag scramble turnering. På grunn av overveldende deltakelse ble det bare spilt 9 hull, 

i stedet for 18 som var annonsert. Hele 134 spillere var med i turneringen. Alle spillere ble annonsert 

ved utslag hull 1 over høyttalerne, skummelt nok til å få selv de mest rutinerte til og skjelve i buksa. 

Musikken runget utover banen. 

Vinnerne av turneringen ble Turid Røksland, Torbjørn Røksland, Ivar Gulli og Kjell Røiseland. 

Bjørn Arild Hovstøl dro til med en jubileums hole in one på hull 2. 

Etter turneringen var det dekket til storslagen fest på klubbhuset.  

Deilig middag og dessert, mye god drikke, gul sang, Trubadur Trond, taler, historier fra Holum 

mafiaen, premieutdeling. For en dag, en verdig måte og ferie en fantastisk plass og være. 

 

Turneringskomiteen vil takke for et strålende turnerings år. Vi gleder oss til å se dere på banen igjen 

når alt starter igjen 1 mai. 

 

Handicap og turneringskomiteen 

 

 

 

  

 

.    

 

 



ÅRSMELDING FRA DAMEGRUPPA 2023 
 
 
I 2023 videreførte vi mye av programmet fra 2022 sesongen. Vi fortsatte med Order of 
Merit hvor vi kåret de beste turneringsspillerne på damedagene. Det var 10 
turneringsdager, hvorav de 5 beste rundene telte i det sammenlagte resultatet. Vinner av 
klasse 1 (hcp 0-36 , slagspill ) ble Britt Andersen, og vinner av klasse 2 (hcp 36-54, 
stableford) ble Laila Marcussen. Ikke alle damene ønsket å delta i OM, så derfor hadde vi 
alltid en annen konkurranse i tillegg på OM dagene.Likevel var hele 34 damer innom OM, 
men ikke alle hadde 5 tellende runder. 
 
Som tidligere år har vi også vært på besøk på Bjåvann og Randesund, og de har vært på 
gjenvisit hos oss. 
I årets sesong har også to av damedagene blitt brukt til kurs med proen Daniel Jahnsen, 
og mange benyttet seg av dette tilbudet. 
 
Det er tradisjon å dra på tur i løpet av høsten, og årets tur gikk til Horten. Vi spilte 
Sandefjord på fredagen, og Anne Heimdal hadde ordnet både premier og billig greenfee. 
På lørdagen spilte vi Nøtterøy, men dessverre var banen sandet så det var som å spille 
golf i Sahara. Vi var heldigere på søndagen med Borre, for den var i tipptopp stand. 
 
Alt i alt har sesongen 2023 vært bra, og damegruppa har overført 2000 kroner til 
klubben. Elisabeth Thomassen og Britt Andersen går nå ut av komiteen og blir erstattet 
av Astrid Vatnedal og Laila Marcussen.Anne Rita Meberg og Vivian Kristiansen fortsetter 
et år til. 
 
Skrevet av Britt Andersen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Styrets forslag til vedtak:  

  

4.1:  Styrets årsberetning for 2023  

Styrets årsberetning 2023 - godkjennes   

  

4.2:  Komiteenes årsberetninger for 2023 Komiteenes 

årsberetninger 2023 - godkjennes.  

  

  

  

Sak 5:  Regnskap 2023 (se saksdokumenter i egne vedlegg)  

  

Styrets forslag til vedtak:  

  

 5.1:  Regnskap 2023 

Regnskap for 2023 – godkjennes  

  

 5.2:  Revisjonsrapport 2023 (legges frem på årsmøtet)  

Revisjonsrapport 2023 – tas til etterretning  

  

  

Sak 6:  Saker fremmet av styret  

  

  6.1:  Handlingsplan 2024 (ligger vedlagt)  

  

Styrets forslag til vedtak:  

Handlingsplan 2024– godkjennes.  

  

  6.2:  Organisasjonsplan 2023 (ligger vedlagt)  

  

Styrets forslag til vedtak:  

Organisasjonsplan 2023 godkjennes  

  

 

  

  

Sak 7:  Kontingent 2023  

  

Styrets forslår å heve kontingent og spillerett med ca. 3%  

  

Styrets forslag til vedtak:  

Heving av kontingent og spillerett - godkjennes  

  

  

  



Sak 8:  Budsjett 2024 (se saksdokumenter i egne vedlegg)  

  

Styrets forslag til vedtak:  

Budsjettforslag for 2024 – godkjennes.  

  

  

  

Sak 9:  Saker fremmet av medlemmene.  

  

9.1               Premiering 

 

              De to siste årene har det blitt forandring på premiering ved turneringer.   

Er ikke sikker på om dette er medlemmenes ønske. 

Jeg foreslår derfor å gå tilbake til den premieringen vi hadde tidligere. 

Man premierer ¼ av antall deltakere i herre og dameklassen og 1/3 i juniorklassen. 

Jeg foreslår også at premiene ikke overstiger 40% 

 

Steinar Vatnedal. 

 

Styrets forslag til vedtak:  

På premiering så anbefaler styret at dette fortsatt bestemmes av turneringskomiteen. 

 

9.2    Forslag til endring av informasjons komite 

 
Klubben får nå ny hjemmeside, og etter samtale med daglig leder foreslår jeg endring 

av informasjons komiteen. 

1. Daglig leder har et overordnet ansvar for hjemmesiden og informasjonen her 

2. Gruppe blir ansvarlig for å legge inn sine ting på hjemmesiden. 

 

Forslagsstiller 

Svein Arne Bårdsen  

 

Styrets forslag til vedtak: 

 

 Undergruppene får mulighet til selv å legge ut info på hjemmesidene og oppfordres til å 

gjøre det. 

Samtidig foreslår styret å beholde informasjonskomiteen i den grad vi greier å bemanne 

den. 

 

 

 

 

 

 

 



 

9.3  Drenering av hull 6 og 9. 

  

Forslag legges frem av styret på oppdrag fra årsmøte 2023 

Eget vedlegg. 

 

Styrets forslag til vedtak 
 
Styret ber årsmøte godkjenne foreslått prosjekt med ombygging og drenering hull 6 og 9, i tillegg 
forbedringer i greenområdet på hull 7 og 8. 
  
Styret ber samtidig årsmøte godkjenne et nytt låneopptak på inntil kr 2.500.000,-. med nødvendig 
økt pantsikkerhet i klubbens eiendom/eiendeler knyttet til gnr 73, bnr 1, fnr 1 i Lindesnes Kommune. 
Nytt låneopptak slås sammen med klubbens eksisterende lån, og total nedbetalingstid settes til maks 
20 år.  Evt. innvilget tippemidler og mva-refusjon på prosjektet skal i sin helhet benyttes til 
nedbetaling av lånet. 
  

 

 
 

   

Sak 10:    Valg   

  

  


